
Geachte minister Wiebes,

U zegt dat de salderingsregeling te duur is en dat u dat geld beter voor andere duurzame doelen kan 
besteden, wat ik kan begrijpen. 
Maar is dat besteden voor duurzame doelen ook gewaarborgd?
Het is wenselijk dat u een  berekening maakt van hoeveel de afbouw van de regeling de komende jaren 
gaat besparen en dat dit geld niet in de algemene pot verdwijnt maar in een pot “terug van afbouw 
saldering” terecht komt en dat deze pot ook voor duurzame doelen voor wordt gebruikt.  

Met vriendelijke groet,
M.J. Winkelman


